



## Protokoll för vid Styrelsemöte 2023-03-20, kl. 18:30 på Karlsnäsgården.

Närvarande:

Lennart Smedenmark, ordförande  
Anders Sundelin, vice ordförande  
Olof Ingemarsson, sekreterare  
Annika Josefsson, kassör  
Christian Lindblom, Junior och ungdom  
Lars Svensson, Tävling  
Cissi Lingerud, utbildning

- §1 Mötets öppnande.**  
Ordförande öppnade mötet.
- §2 Dagordningen.**  
Dagordningen godkändes.
- §3 Föregående mötesprotokoll.**  
Ordförande föredrog protokollet från det konstituerande styrelsemötet varefter det lades till handlingarna.
- §4 AP-lista-uppföljningar.**  
Fler tävlingströjor är beställda. Även inköp av nytt tunneltält är påbörjat.
- §5 Rapporter/skrivelser.**  
Lennart Smedenmark: Rapporterade **att** inbjudan stafett SSM är felaktig. Blekinge och Halland ska kunna ha dubbla löpare på alla sträckor.  
Anders Sundelin: Inget att rapportera  
Christian Lindblom: Rapporterade **att** ledartröjorna till Blekingecupen är försenade men kommer till Dackefejden, **att** orientering kommer att erbjudas på Hällevikslägrät samt **att** GM 2024 på Gotland föreslås flyttas till helgen före USM. Styrelsen beslutade att svara ja på flytt av GM 2024.  
Annika Josefsson: Inget att rapportera.  
Cissi Lingerud: Rapporterade **att** Introduktionsutbildningen för utbildare fortsatt dröjer, **att** Banläggningsutbildning ska hållas i höst, datum ska vara klara till nästa möte. Angående MTB OL rapporterades

**att** Ronneby OK, Karlskrona SOK, Småland och Skåne kommer arrangera lopp under 2023 samt

**att** det kommer hållas ett läger i början av maj.

Lars Svensson: Rapporterade **att** han kommer att medverka på digitalt möte angående "Framtidens tävlingsprogram",

**att** kartan som är tänkt att användas för Vittussprinten ska skickas till Patrik Sjökvist för godkännande,

**att** Länsstyrelsen ställt frågor om t ex parkering angående Havs-OL på Tjärö.

Det konstaterades också att 31 mars är sista dag för ansökan av tävlingar i Eventor för 2024. (*Soft har senare förlängt ansökningstiden till 17/4*) Just nu går det inte att lägga in tilltänkt tävlingsområde utan det får kompletteras med senare.

SOFTs förslag "Ny distriktsindelning" diskuterades. Det konstaterades att SOFT backat på beslutet och att den ursprungliga tidsplanen därmed inte kommer att hållas. Styrelsen beslutade, med hänsyn taget till ovan, att avvakta med en skrivelse från BLOF.

§6

### **Jury 2023**

Mötet utsåg juryordförande för samtliga tävlingar i Bleking under 2023. Lennart kompletterar med jurylubbar och distribuerar det fullständiga dokumentet till styrelsen.

§7

### **Övriga frågor.**

Bagheerastafetten under invigningsdagen av o-ringen diskuterades. I nuläget ser det ut att vara en klubbstafett och därmed blir inte BLOF involverat.

§8

### **Nästa möte**

Nästa möte hålls 2023-05-08 kl 18:30 på Karlsnäsgråden.

Lars har sedan tidigare meddelat att han ej kan delta.

§9

### **Avslutning.**

Ordförande förklarade mötet avslutat kl 20.00.

-----  
Olof Ingemarsson, mötessekreterare

-----  
Lennart Smedenmark, mötesordförande